
Απάντηση του κ. Fischler εξ ονόµατος της Επιτροπής

(17 Μαρτίου 1999)

Η χρήση πρόσθετων υλών στη διατροφή των ζώων ρυθµίζεται από την οδηγία 70/524/ΕΟΚ του Συµβουλίου, της
23ης Νοεµβρίου 1970, σχετικά µε τις πρόσθετες ύλες στη διατροφή των ζώων (1).

Η απαγόρευση των τεσσάρων προσθέτων υλών στην οποία αναφέρεται το Αξιότιµο µέλος του Κοινοβουλίου είχε
προταθεί από την Επιτροπή µετά από την εκτίµηση αυτής ότι σύµφωνα µε τις διατάξεις που προβλέπονται στο άρθρο
3Α της εν λόγω οδηγίας, οι εν λόγω πρόσθετες ύλες έπρεπε «για σοβαρούς λόγους που αφορούν την υγεία των
ανθρώπων ή των ζώων, να χρησιµοποιούνται αποκλειστικά για ιατρικούς ή κτηνιατρικούς λόγους».

πως το αποδεικνύουν τα αιτιολογικά του κανονισµού που εγκρίθηκε από το Συµβούλιο στις 17 ∆εκεµβρίου 1998 (2),
η ανάκληση άδειας που χορηγήθηκε στην βακιτρακίνη-άλας µε ψευδάργυρο, στη σπειραµυκίνη, στη βιργινιαµυκίνη
και στη φωσφορική τυλοζίνη, πρέπει να εκτιµηθεί ως προληπτικό µέτρο που υπαγορεύεται από την µέριµνα
διαφύλαξης της αποτελεσµατικότητας των φαρµάκων για τους ανθρώπους και κατ αυτόν τον τρόπο να προστατευθεί
η ανθρώπινη υγεία.

Η ληφθείσα απόφαση είναι σύµφωνη µε τις συστάσεις της διάσκεψης της Παγκόσµιας Οργάνωση Υγείας, τον
Οκτώβριο 1997, της Οικονοµικής και Κοινωνικής Επιτροπής, της ∆ιεθνούς Υπηρεσίας Επιζωωτιών και της διάσκεψης
για την µικροβιακή απειλή στην Κοπενχάγη τον Σεπτέµβριο 1998.

(1) ΕΕ L 270 της 14.12.1970.
(2) έγγρ. COM(98)763 τελικό .

(1999/C 341/028) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3898/98

υποβολή: Hiltrud Breyer (V) προς την Επιτροπή

(4 Ιανουαρίου 1999)

Θέµα: Βόµβα κατά συγκεκριµένων εθνοτήτων

Πρόσφατες πληροφορίες από τη Νότιο Αφρική και το Ισραήλ µιλούν για ενδεχόµενη ανάπτυξη βιολογικών όπλων που
θα έχουν ως στόχο άτοµα συγκεκριµένης εθνοτικής ή φυλετικής προέλευσης.

Θα µπορούσε η Επιτροπή να µας διαβεβαιώσει:

1. ότι κανένα κοινοτικό κονδύλι δεν διατίθεται, άµεσα ή έµµεσα, για τη χρηµατοδότηση ερευνητικών προγραµµάτων
του είδους αυτού;

2. ότι δεν διεξάγονται τέτοιου είδους έρευνες σε κράτη µέλη της ΕΕ;

Απάντηση της κας Cresson εξ ονόµατος της Επιτροπής

(10 Φεβρουαρίου 1999)

Η Επιτροπή µπορεί να επιβεβαιώσει ότι δεν έχει διατεθεί ουδεµία κοινοτική χρηµατοδότηση άµεσα ή έµµεσα για την
έρευνα στην οποία αναφέρεται το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου.

Η Επιτροπή αγνοεί ότι διεξάγονται ανάλογες έρευνες στα κράτη µέλη.

(1999/C 341/029) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3917/98

υποβολή: Graham Mather (PPE) προς την Επιτροπή

(4 Ιανουαρίου 1999)

Θέµα: Συνεδρίαση του Συµβουλίου ECOFIN την 1η ∆εκεµβρίου 1998

Στην ανωτέρω συνεδρίαση, η Οµάδα του Κώδικα Συµπεριφοράς ζήτησε από την Επιτροπή να ολοκληρώσει το
συντοµότερο δυνατό δυο µελέτες, εκ των οποίων η πρώτη αποτελεί µια συγκριτική µελέτη των διοικητικών µεθόδων
και η δεύτερη µια διακρατική επανεξέταση της φορολόγησης των δραστηριοτήτων των εταιρειών χαρτοφυλακίου
καθώς και των εσωτερικών δραστηριοτήτων των οµίλων στα κράτη µέλη.
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